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ΑΞΙΟΠΙΣΤΙΑ ΔΗΜΑΡΧΟΥ 

ΑΚΟΜΑ ΠΕΡΙΜΕΝΟΥΜΕ ΤΗΝ ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΗ ΤΩΝ ΜΠΑΖΩΜΑΤΩΝ ΤΟΥ ΑΓΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΥ!!!!  

 

Πέρασε ένας χρόνος από τη συνάντηση του Δημάρχου στο Υπουργείο Οικονομικών (20/10/21) με 

σκοπό την παραχώρηση των μπαζωμάτων του Αγίου Νικολάου και φως ακόμα δε φαίνεται.  

► Μάλιστα είχε ζητηθεί η παρέμβαση του ίδιου του Πρωθυπουργού για το θέμα αυτό κατά την 

επίσκεψή του στη Διώρυγα Κορίνθου. Εις μάτην όμως. Μπαζώματα δεν μας παραχωρήθηκαν. 

Και βέβαια δεν πρόκειται για παραχώρηση τμήματος της χερσαίας ζώνης λιμένα, όπως 

λανθασμένα μας ανέφερε η σχετική ανακοίνωση του Δήμου, διότι ουδέποτε ο χώρος των 

μπαζωμάτων χαρακτηρίστηκε Χερσαία Ζώνη. 

► Όσον αφορά την πρόσφατη δήλωση του Δημάρχου ότι γίνεται εκτίμηση της αξίας για να 

καθοριστεί το τίμημα που θα καταβάλει ετησίως ο Δήμος στο ΕΤΑΔ είναι άλλη μία αδιανόητη 

ενέργεια. 

Δηλαδή ο Δήμος δαπάνησε  δεκάδες εκατομμύρια δραχμές την περίοδο των δημοτικών αρχών 

Θωμαϊδη και Δαλακλείδη για τα έργα των μπαζωμάτων και τώρα έρχεται το Δημόσιο να μας 

ζητήσει χρήματα για τα δικά μας έργα. Τι σόι διαπραγμάτευση είναι αυτή; 

► Πάει περίπατο και η περίφημη ανάπλαση του παραλιακού μετώπου των Μπαζωμάτων Αγίου 

Νικολάου. Τρία χρόνια τίποτα. 

Που πήγαν οι δηλώσεις του Δημάρχου για: 

 Εκπόνηση αρχιτεκτονικής μελέτης από την Κορίνθια Αρχιτέκτονα Δήμητρα Νικολάου; 

 Εκπόνηση αρχιτεκτονικής μελέτης από άλλο Γραφείο των Αθηνών σε συσχετισμό με το 

σιδηροδρομικό σταθμό; 

► Ουδέποτε φυσικά ανατέθηκε αρμοδίως παρόμοια μελέτη, ουδέποτε εκπονήθηκε και 

ουδέποτε εγκρίθηκε χρηματοδότηση για μελέτη ή κατασκευή σχετικού έργου. 

Υπομονή άλλοι 11 μήνες έμειναν. 

 

                     ΝΙΚΟΣ  ΣΤΑΥΡΕΛΗΣ 
                           ΕΠΙΚΕΦΑΛΗΣ 

                 ΠΝΟΗΣ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ                                                              ΚΟΡΙΝΘΟΣ 01/11/2022 
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